
Fra Hanne Seybold, 

Holbækvej 38-st.-04 

Roskilde 

 

 

 

Den 14.5.2018 

 

Til Antenneforeningen Trekanten 

Roskilde 

 

Årsmødet 29.5.2018 - 

 

dagsordenens pkt 7: 

 

Antenneforeningen Trekanten skal bevares 

 

hvorfor? fordi 

 

1) nærhedsprincippet er vigtigt, især fordi det fungerer 

det kan jeg klart argumentere for på mødet 29.5.18 

2) hvorfor skulle mere CENTRALISERING være bedre? 

3) Hvad taler for at Boligselskabet skulle overtage dette? 

4) Omkostningerne er nok mindre beløb ?– men, at vi har en 

antenneforening, der er nærværende og serviceindstillet 

(Ref. Carsten – bestyrelsesmedlem) er for mig helt 

afgørende.  - Jeg er nytilflytter – pr. 1.2.2018, og op- 

levelserne har været mange. 

 

       Håber ,at jeg når frem til årsmødet, så alt kan uddybes. 

 

       Ser frem til at møde den samlede bestyrelse 

 

        hilsen 

        Hanne Seybold 

 

        ps – kan kun nås via mail, eller post i postkassen 

 

 

 

 
 


